



مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة
BEYOUT INVESTMENT GROUP HOLDING

Kuwait: 15 July 2024

الكويت في 15 يوليو 2024

Dear/ Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Renewal of a bank facilities contract between a local Islamic bank and a Subsidiary

الموضوع: الإفصاح عن تجديد عقد تسهيلات بنكية بين أحد البنوك المحلية الإسلامية وأحد الشركات التابعة لمجموعة البيوت الإستثمارية القابضة

With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter Four "Disclosure of Material Information" from module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive bylaw Law and its law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities.

إشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملا بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

Attached is the disclosure form regarding the above-mentioned subject.

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن الموضوع أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Yours sincerely,



عبد الرحمن محمد صالح الخنة

الرئيس التنفيذي

Date	التاريخ
15 July 2024	15 يوليو 2024
أسم الشركة	
Beyout Investment Group Holding Company (K.S.C. P)	شركة مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع)
Material information	المعلومة الجوهرية
<p>We are pleased to inform you that Kuwait Resource House Company (K.S.C.C) a subsidiary of Beyout Investment Holding Group, has completed the signing of a contract to renew banking facilities with a local Islamic bank with a total value of KD 20,453,000 (only twenty million four hundred and fifty-three thousand Kuwaiti dinars only), after positively modifying the terms of the contract to include the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Renewal of banking facilities amounting to KWD 15,208,000 (only fifteen million and two hundred and eight thousand Kuwaiti Dinars) for the purpose of providing renewable financing in addition to financing 5 ongoing contracts, including two contracts with Kuwait Oil Company, one contract with Kuwait Gulf Oil Company - Joint Operations, one contract with Kuwait Oil Tanker Company, and a number of contracts/work orders with the company's clients. 2. Obtaining new banking facilities amounting to KWD 5,245,000 (only five million and two hundred and forty-five thousand Kuwaiti Dinars) to finance two contracts, one with Kuwait Gulf Oil Company - Joint Operations, and the other is one of the company's projects in the Kingdom of Saudi Arabia. 3. This agreement also supersedes and replaces previous agreements on the said financing. 	<p>يسرنا أن نحيطكم علماً بأن شركة بيت الموارد الكويتي لخدمات وإدارة الموارد البشرية ش.م.ك.م والتابعة لمجموعة البيوت الإستثمارية القابضة قد أتمت توقيع عقد تجديد تسهيلات بنكية مع أحد البنوك الإسلامية المحلية بإجمالي قيمة 20,453,000 دك (فقط عشرون مليون و أربعمئة و ثلاثة وخمسون ألف دينار كويتي لا غير) وذلك بعد تعديل شروط التعاقد بشكل إيجابي ليشمل ما يلي:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تجديد تسهيلات بنكية بقيمة 15,208,000 دك (فقط خمسة عشر مليون ومئتان وثمانية ألف دينار كويتي لا غير) بغرض تقديم تمويلات متجددة بالإضافة إلى تمويل 5 عقود جارية تتضمن عقدين مع شركة نفط الكويت، وعقد مع الشركة الكويتية لنفط الخليج- العمليات المشتركة، وعقد مع شركة ناقلات النفط الكويتية، وعدد من عقود / أوامر عمل مع عملاء الشركة. 2. الحصول على تسهيلات بنكية جديدة بقيمة 5,245,000 دك (فقط خمسة ملايين ومئتان وخمسة وأربعون ألف دينار كويتي لا غير) لتمويل عقدين أحدهما مع الشركة الكويتية لنفط الخليج – العمليات المشتركة، و الآخر هو أحد مشروعات الشركة بالملكة العربية السعودية 3. كما أن هذه الإتفاقية تلغي الإتفاقيات السابقة الخاصة بالتمويلات المذكورة وتحل محلها.
The impact of Material information on the company financial position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
The financial impact of the credit facility will be determined based on the use.	سيتم تحديد الأثر المالي للتسهيلات الإئتمانية بناء على المستخدم منها